

**PEMBERITAHU PERTANYAAN LISAN DEWAN RAKYAT
MESYUARAT KEDUA, PENGGAL KEEMPAT
PARLIMEN KEEMPAT BELAS**

PERTANYAAN : LISAN

**DARIPADA : DATO' SRI ABDUL AZEEZ BIN ABDUL RAHIM
[BALING]**

TARIKH : 01 DISEMBER 2021 (RABU)

SOALAN

Minta **PERDANA MENTERI** menyatakan Aspirasi Keluarga Malaysia telah dimulakan dengan penetapan pencapaian 100 hari dalam kalangan anggota Jemaah Menteri. Apakah kesinambungan Aspirasi tersebut selepas tamat 100 hari.

JAWAPAN

**DIJAWAB OLEH YB DATUK DR. ABD LATIFF BIN AHMAD
MENTERI DI JABATAN PERDANA MENTERI
(TUGAS-TUGAS KHAS)**

Tuan Yang di-Pertua,

1. Konsep Keluarga Malaysia diperkenalkan oleh YAB Perdana Menteri Malaysia Ke-9 dalam ucapan sulung beliau pada 22 Ogos 2021. Konsep Keluarga Malaysia ini mengetengahkan tiga (3) nilai utama iaitu keterangkuman, kebersamaan dan kesyukuran dan nilai-nilai ini perlu diterapkan dalam tindakan dan pelaksanaan dalam pentadbiran Kerajaan hari ini. Oleh yang demikian, Aspirasi Keluarga Malaysia 100 Hari Jemaah Menteri (selepas ini akan disebut sebagai AKM 100 Hari) merupakan **ukuran pencapaian Ahli Jemaah Menteri sepanjang 100 hari pentadbiran Kerajaan bagi** memastikan

program/projek di bawah kementerian/jabatan masing-masing dilaksanakan dengan menjiwai intipati dan konsep Keluarga Malaysia.

2. Sehubungan itu, bagi membuktikan pencapaian awal Ahli Jemaah Menteri, prestasi AKM 100 Hari masing-masing akan dinilai berdasarkan tiga elemen iaitu Penilaian Perkhidmatan Teras, *Performance Review* oleh YAB Perdana Menteri terhadap setiap YB Menteri dan Persepsi Awam terhadap setiap YB Menteri serta Kementerian yang diterajui.

3. Sebagai kesinambungan daripada AKM 100 Hari tersebut, tumpuan akan terus diberikan kepada aspirasi-aspirasi yang bersifat jangka sederhana dan jangka panjang bagi memastikan penyampaian perkhidmatan yang diberikan adalah terbaik kepada rakyat. Berdasarkan prestasi setiap YB Menteri yang kita jangka akan diketahui pada 9 Disember 2021 nanti, pemilihan dan penentuan Petunjuk Prestasi Utama bagi jangka sederhana dan panjang akan ditentukan.

4. Kerajaan akan menganjurkan program 100 Hari Aspirasi Keluarga Malaysia di Pusat Konvensyen Kuala Lumpur pada 9 sehingga 12 Disember 2021. Dalam program ini nanti, kita akan memperlihatkan pencapaian-pencapaian Kementerian di samping program bantuan serta pameran dan jualan usahawan.

Sekian, terima kasih.